
Vergadering oudercomité – feestvergadering 13 juni 2023 

 

1. Verwelkoming. 

2. Goedkeuring verslag vorige vergadering. 

Verkeerde datum 17 januari i.p.v. 28 maart. 

Verder nog opmerkingen? 

3. Eindpositie activiteiten 

a. Bobbejaanland 11 mei 2023 

Ontvangen mailtje: “Beste leden oudercomité 

Het VIP-arrangement Bobbejaanland is vlot verlopen. De leerlingen (en ook de 

begeleiders) hebben ervan genoten. Dankjewel.  

Groeten  

Kris Goos en Elien Hofkens” 

b. Hulp Open Schooldag campus Apostoliekenstraat 

Ontvangen mailtje: 

“Vrijdag en zaterdag hebben we veel kinderen en ouders mogen verwelkomen op 

onze campus. 

Het is fijn om vast te stellen dat ze belangstelling hebben in wie we als schoolteam 

zijn, wat we de kinderen te bieden hebben en waarvoor we staan.  

Alle bezoekers werden gastvrij onthaald door collega's en meerdere ouders van het 
oudercomité. Ze mochten meteen proeven van de warme sfeer van onze campus.   

Ze kregen uitleg en informatie op maat over het studieaanbod, de zorg en de 
activiteiten van de leerlingenraad. Ze gaven hun ogen de kost in talrijke vaklokalen en 
lieten zich maar al te graag rondleiden om tussendoor nog meer van onze werking te 
weten te komen.  

Voor velen resulteerde deze kennismaking in een persoonlijk intakegesprek met 
inschrijving tot gevolg.  
De openschooldagen waren een zeer geslaagde editie! Dat betekent dat we op dit 
moment al 231 leerlingen hebben in SO 1 en 10 leerlingen in SO 2! 
 
Vele handen hebben het grote werk gedragen.  
We zijn in het bijzonder zeer dankbaar met de aangeboden hulp van het 
oudercomité. 

Zo oprecht en heel welgemeend: dankjewel hiervoor! “ 

Patricia: Na het inschrijfweekend zitten we aan 320 nieuwe leerlingen in SO1 
(nieuwkomers uit lagere school) en 18 nieuwe leerlingen in SO2 (uit andere 
middelbare scholen). 
Het Heilig-Graf werkt niet met een online aanmeldingssysteem. De katholieke 
secundaire scholen van Turnhout beslisten om dat niet te doen. Misschien volgend 
jaar wel in een aanmeldingsprocedure, dat is nog een vraag. 
Er is geen limiet. Wel in 1B, 70 is de max. capaciteit (12 per klas). Sowieso hebben we 
een 7de klas, misschien ook een 8ste klas. 
Ook in de bovenbouw zijn er veel zij-instromers. Een aantal richtingen zitten aan hun 



limiet, sommigen komen op een wachtlijst. 
In de Klinkstraat is de richting Veiligheid wel volzet. Zij werken nu met een wachtlijst. 

c. Taphulp 40 jaar muziek in het Heilig Graf. 

Bijzonder vlot verlopen en genoten van het concert! 

d. Taphulp GIP 6WKD 

Eerste dag wat stroef omdat we de drankjes niet op voorhand uit de koelkast gehaald 

hadden. 

Tweede dag wel vlot 

e. Rondleiding Campus Patersstraat door Joke Jacobs. 

Schot in de roos, bijzonder vlot en boeiende inkijk 

Volgend jaar weer want het was een echte aanrader! 

4. Elk jaar kiest het oudercomité enkele zaken uit de investeringslijst die ze aan de school 

schenken. Dit jaar is die lijst maar net op tijd binnengekomen. 

Voor dit jaar schenken we, ten bate van de scholieren, ten voordele van leerlingen op de 3 

campussen, 4 coreswitches cisco en 2 TV's. Dit voor een totale waarde van 12.000 Euro. 

5. Varia 

Patricia gaat de school verlaten na dit schooljaar (na 16 jaar leerkracht en 13 jaar adjunct en 

campusdirecteur). Een nieuwe uitdaging wacht als directeur ASO Spijker. Er wordt een nieuwe 

campusdirecteur gezocht. Ook Els Hens is in februari uitgevallen, dus zoekt de school ook een 

nieuwe leerlingendirecteur. 

In september werkt Patricia eerst nog deeltijds om haar opvolger mee in te werken. 

Voor Sigrid Jansens is dit ook haar laatste schooljaar en ze neemt ook afscheid van het 

oudercomité. 

6. Afsluiting 

De 1ste vergadering volgend schooljaar is op dinsdag 26 september. 

Filip heeft de cafetaria in de sporthal gereserveerd en laat de bareel van de Parking 

opendoen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Verslag: Filip Hermans en Greet Maes 


